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Místo konání:   Zasedací místnost Městského úřadu Kolín, Karlovo náměstí 78, Kolín  

Dona konání:   24.02.2015 od 15:00 hod. 

Počet přítomných členů:  11 

Počet omluvených členů:  2 

 

1) Zahájení 

Zasedání KZS zahájila předsedkyně Komise Mgr. Pavlína Havlíková. Dále byl představen a 

odsouhlasen program II. zasedání. 

 

2) Návrh na doporu čení ke schválení žadatel ů o byt v DPS RM Kolína 

KZS projednala dna návrhy na doporučení přidělení bytů v DPS. Před samotným 
projednáním dvou žádostí vedoucí OSVZ představil systém přidělování bytů v DPS v Kolíně 
(umístění bytů, příjem, evidence a hodnocení žádostí, projednání komisí a schválení RM 
Kolín. 
 
Pan J.V., Kolín IV 
Po projednání žádosti KZS doporučuje RM pronajmout byt DPS v Husově ulici č.p. 110.  
Hlasování 10-0-1 
 
Paní H.Š, Kolín V 
Po projednání žádosti KZS doporučuje RM pronajmout byt DPS v Husově ulici č.p. 110.  
Hlasování 11-0-0 
 

Návrhy na schválení smluv v bytech DPS předloží OSVZ na jednání RM Kolín. 
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3) Návrh na doporu čení ke schválení Pravidel grantového fondu RM Kolín a 

Předsedkyně KZS informovala přítomné členy o grantovém systému na podporu sociálních a 
návazných služeb, ve kterém je pro rok 2015 k dispozici 150.000 Kč. Dále vedoucí OSVZ 
představil pravidla pro příjem a hodnocení grantu.  
 
O předloženém bodu bylo hlasováno. 11-0-0 
 
Materiál byl přijat a bude předán ke schválení RM Kolín. 

 

4) IZ o komunitním plánování v Kolín ě  

Členům KZS byl předán Katalog sociálních služeb města Kolín a Akční plán města Kolína 
v oblasti rozvoje sociálních služeb na roky 2015 – 2016. Vedoucí OSVZ představil priority 
rozvoje služeb v těchto letech a současný systém služeb ve městě. V rámci tohoto bodu se 
dále diskutovalo nad bytovou politiku města, situací v lokalitě Zengrova, o městské ubytovně 
pro osoby bez přístřeší.  
 
 

5) Diskuze 

Mgr. Havlíková předala členům KZS informace o nové herně, na kterou na minulém 
zasedání upozornil MUDr. Peychl. Herna se nachází v oblasti, kde nejsou herny regulovány 
za pomoci OZV města Kolína. Mgr. Havlíková dále informovala o přípravě nové vyhlášky, 
která bude herní průmysl ve městě regulovat. 
 
Mgr. Havlíková dále předala informace k dotazu MUDr. Peychla, který byl zaměřen na 
nepořádek v blízkosti OC Futurum. Odpověď z příslušného odboru bude zaslána členům 
KZS elektronikou formou. 
 
Paní Kornucová vznesla dotaz, zda město může přispět pořízení elektrického vozíku pro 
občanku města, která trpí velmi vážnou nemocí. V současné době ji chybí finanční 
prostředky na jeho nákup, a to vzhledem k neshodám se zdravotní pojišťovnou. Odpověděli 
Mgr. Havlíková a Mgr. Černovský. V minulosti již takto město pomohlo prostřednictvím fondu 
RM Kolín. 
 
Další termín setkání KZS byl domluven na 31.03.2015 od 15.00 hod. 
 
Členové KZS se usnesli, že jedno z dalších setkání se uskuteční v prostorech Městského 
domova pro seniory. 
 
 
Zapsal: 
Mgr. Ivan Černovský 

vedoucí OSVZ 
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Odsouhlasila: 
Mgr. Pavlína Havlíková 

předsedkyně KZS 

 


